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Sabina JANOVICOVÁ, redaktorka
--------------------
Tradice školních uniforem není pro české vysoké školy právě typická. To se rozhodli změnit na Fakultě sociálních věd
Univerzity Karlovy.
Filip LÁB, proděkan pro vnější vztahy, Fakulta sociálních věd
--------------------
Tuhle tu kolekci vlastně školního oblečení jsme udělali k 25. výročí vzniku Fakulty sociálních věd a chtěli jsme mít
oblečení, které budou studenti nosit rádi, něco, by vlastně pomohl prohloubit tu identifikaci studenta s tou fakultou.
Marianna ZAPOTILOVÁ, oddělení vnějších vztahů, Fakulta sociálních věd
--------------------
Jako první nás napadlo udělat trička, samozřejmě hezká, slušivá, aby si je lidi rádi vzali na sebe a potom jsme si řekli,
říkali, že by určitě byla hezká baseballová bunda, určitě mikina s kapucí na zip, baťůžek a sportovní taška.
Sabina JANOVICOVÁ, redaktorka
--------------------
Vzniklo tedy oblečení jak do školy, tak pro volný čas. Je hezké a kvalitní a tak je o ně mezi studenty zájem. Fakulta
proto plánuje ještě další kousky, například šály, baseballové čepice, ponožky nebo třeba kraťasy. Za kolekcí stojí dvě
mladé designérky z Vysoké školy uměleckoprůmyslové.
Martina ŠANDOVÁ, studentka UMPRUM
--------------------
Požadavek byl, že chtěli, aby to bylo v takovým jakoby retro vintage stylu, inspirace padesátýma létama, baseballovýma
dresama a tak podobně, takže jsme na tom začly pracovat v tomhle tom stylu.
Agáta ZAPOTILOVÁ, studentka UMPRUM
--------------------
Je to erb. Inspirovali jsme se právě zakladatem Karlovy univerzity Karlem IV. A je to tvar lucemberskýho erbu, takže to
je ten důvod, proč to má vlastně tohle to ohraničení.
Sabina JANOVICOVÁ, redaktorka
--------------------
Martina s Agátou se inspirovaly na zahraničních univerzitách, kde má školní oblečení tradici. Když vytvářely design
písma, nechtěly se spokojit s tím, že by nějaké okopírovaly, a tak vytvořily svoje vlastní.
Martina ŠANDOVÁ, studentka UMPRUM
--------------------
Nakonec jsme se připojily vlastně k tý víc psaný variantě. S tím písmem to byla taková první zkušenost vlastně
naskenovat si to, pak si to všechno vykřivkovat, poladit si to a prostě naučit se s tím nějak pracovat, aby to ve výsledku
prostě vypadalo čistě a efektně.
Sabina JANOVICOVÁ, redaktorka
--------------------
Udělat hezký návrh byl teprve začátek. Pak museli vybrat střihy, barvy a sehnat firmy, které by ušily oblečení z kvalitních
materiálů.
Agáta ZAPOTILOVÁ, studentka UMPRUM
--------------------
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To pro nás bylo vlastně úplně nejdůležitější, aby to byla opravdu věc, kterou ty lidi budou rádi nosit a nebude to takový
to za trest.
Sabina JANOVICOVÁ, redaktorka
--------------------
Pak už jen zbývalo, aby se o kolekci dozvěděli studenti.
Agáta ZAPOTILOVÁ, studentka UMPRUM
--------------------
My jsme se potom rozhodli i teda s vedením FSV, že bysme rádi nafotily ty věci a udělaly tomu malinkou kampaň, vlastní
fotoshoot s vlastníma kamarádama na půdě FSV.
Sabina JANOVICOVÁ, redaktorka
--------------------
Fakulta nezůstala jen u oblečení. Přišla i s dalším nápadem, jak dát o sobě vědět. Pořídila dva elektroskútry, a tak
studenti mohou pohodlně a rychle cestovat a zároveň dělají reklamu své škole.
Filip LÁB, proděkan pro vnější vztahy, Fakulta sociálních věd
--------------------
Nám se tahle ta myšlenka hrozně moc zalíbila, protože ten elektroskútr v sobě spojuje jak možnost nějaké takové zábavy,
tak zároveň je to určitým projevem nějaké vstřícnosti vůči životnímu prostředí.
Sabina JANOVICOVÁ, redaktorka
--------------------
Skútry fakulta využije i ke své prezentaci na vzdělávacích veletrzích pro střední školy.
Filip LÁB, proděkan pro vnější vztahy, Fakulta sociálních věd
--------------------
Tohle to je najednou hezký objekt, zajímavý, který přitáhne pozornost a můžeme konečně něčím taky konkurovat těm
robotům, které tam mají různé technické školy.
Sabina JANOVICOVÁ, redaktorka
--------------------
O tom, že patří k Fakultě sociálních věd nedávají studenti najevo jen uniformou, ale také různorodým studentským
životem. Ve dvoraně fakulty a kavárně opřádají koncerty, workshopy a různé besedy. Sabina Janovicová, Česká televize.


